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Rada Gminy Godów 

Sesja Rady Gminy 

RG.0002.9.2024 

Protokół V/2024 

Ad. 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady rozpoczęto 29 sierpnia 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:29 tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków 

Obecni: 

1. Łukasz Balcar 

2. Bogusław Dziędziel 

3. Zbigniew Gajek 

4. Kamil Gąsior 

5. Wiktor Hudek 

6. Beata Jeleń 

7. Sabina Kasprzak-Tecmer 

8. Jacek Kołek 

9. Grzegorz Kopiec 

10. Krzysztof Kubica 

11. Tomasz Nawrat 

12. Danuta Niziołek 

13. Tadeusz Pająk 

14. Katarzyna Skrzyszowska 

15. Magdalena Spandel 

Obrady V sesji Rady Gminy Godów otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Godów Pan 

Jacek Kołek. 

Przewodniczący Rady J. Kołek poinformował, że zgodnie z art. 20 pkt. 1b ustawy o samorządzie 

gminnym, obrady Rady Gminy są transmitowane na żywo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy J. Kołek przywitał obecnych na sesji: 

- radnych Rady Gminy Godów; 

- władze samorządowe: 

• Pana Tomasz Kasperuk  - Zastępcę Wójta; 

• Panią Brygidę Dobisz   - Sekretarza Gminy; 

• Panią Beatę Kałusek   - Skarbnik Gminy; 

- zaproszonych gości: 

• Panią Jolantę Uherek  - Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Skrbeńsku; 

• Panią Annę Prochasek  - Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Skrbeńsku; 

• Panią Adrianę Spandel  - byłego Kierownika Świetlicy Profilaktyczno-Wychowawczej w 

Krostoszowicach; 

• Panią Magdalenę Siwarską - Kierownika Świetlicy Profilaktyczno-Wychowawczej w Krostoszowicach; 

• Panią Ewelinę Kłosek   - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Gołkowicach; 

• Panią Joannę Bonarek  - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Skrzyszowie; 

• Panią Jolantę Janetta  - Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Łaziskach. 

- sołtysów; 

- radnych powiatu wodzisławskiego; 

- kierowników referatów i pracowników Urzędu Gminy; 

- Pana Przemysława Pluta  - Adwokata; 

- mieszkańców gminy obecnych na sali oraz śledzących obrady online. 
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Przewodniczący Rady J. Kołek stwierdził, iż na 15 radnych, zgodnie z podpisaną listą obecności w sesji 

uczestniczy 11 radnych, wobec czego stwierdził prawomocność obrad. 

 

Lista obecności radnych - załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista osób uczestniczących w obradach V sesji Rady Gminy - załącznik nr 2 - 4 do protokołu. 

 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy Godów z dnia 25 lipca 2024 roku. 

4. Złożenie podziękowania Pani Jolancie Uherek za wieloletnią pracę na stanowisku Dyrektora Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego w Skrbeńsku. 

5. Złożenie podziękowania Pani Adrianie Spandel za wieloletnią pracę na stanowisku Kierownika 

Świetlicy Profilaktyczno-Wychowawczej w Krostoszowicach. 

6. Ocena przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2024/2025. 

7. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w następujących sprawach: 

1) Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia i mieszkaniach treningowych dla mieszkańców Gminy Godów; 

2) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów; 

3) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Godów na 2024 rok; 

4) Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości, poboru oraz wyznaczenia inkasentów opłaty 

skarbowej; 

5) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/3/2024 Rady Gminy Godów z dnia 6 maja 2024 r. w 

sprawie powołania Komisji Rady Gminy Godów, ustalenia składów osobowych oraz określenia przedmiotu 

ich działania; 

6) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa w celu wspólnej realizacji 

projektu w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Śląska 2021-2027, Oś Priorytetowa II Fundusze 

Europejskie na zielony rozwój, Działanie 02.02 Efektywność energetyczna budynków użyteczności 

publicznej – ZIT; 

7) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia Miastu Wodzisław Śląski pomocy 

finansowej na zadanie pn.: Wykonanie Programu Funkcjonalno-Użytkowego dla zadania inwestycyjnego 

„Budowa Drogi Głównej Południowej na odcinku od drogi wojewódzkiej nr 935 w Rydułtowach do 

połączenia z ul. Wodzisławską w Mszanie”. 

8) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia w 2024 rok pomocy finansowej 

Powiatowi Wodzisławskiemu na realizację zadań z zakresu administrowania drogami; 

9) Projekt uchwały w sprawie udzielenia w 2024 roku pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu na 

realizacje zadań remontowych z zakresu administrowania drogami. 

9. Interpelacje. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

11. Sprawy organizacyjne. 

12. Zakończenie obrad. 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. Przystąpiono do jego realizacji 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy Godów z dnia 25 lipca 2024 roku. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy Godów z dnia 25 lipca 2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 



3 
 

Wyniki imienne 

ZA (11) Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, 

Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk 

Protokół został przyjęty. 

 

Jacek Kołek (Przewodniczący Rady) w związku z oczekiwaniem na gości w tej chwili nastąpi 

przedstawienie Informacji o przygotowaniu placówek oświatowych do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 

2024/2025. 

 

Ad. 6. Ocena przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 

2024/2025. 

Katarzyna Skrzyszowska (Radny Gminy) odczytała Informację o ocenie przygotowania placówek 

oświatowych do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2024/2025. Ocena stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

Pytań do przedstawionej informacji nie było. 

 

O godz. 15.20 na sesję przybyli goście: 

Pan Henryk Kiepura – Wiceminister Edukacji Narodowej; 

Pani Aleksandra Dyla – Śląski Kurator Oświaty; 

Pan Bronisław Karasek – Radny Sejmiku Śląskiego; 

Pani Alina Prochasek – Przewodnicząca Polskiej Rady Organizacji Młodzieżowych 

Jacek Kołek (Przewodniczący Rady) przywitał przybyłych na sesję gości po czym przystąpił do realizacji 

kolejnych punktów sesji. 

 

Ad. 4. Złożenie podziękowania Pani Jolancie Uherek za wieloletnią pracę na stanowisku Dyrektora 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Skrbeńsku. 

 

Ad. 5. Złożenie podziękowania Pani Adrianie Spandel za wieloletnią pracę na stanowisku 

Kierownika Świetlicy Profilaktyczno-Wychowawczej w Krostoszowicach. 

Jacek Kołek (Przewodniczący Rady) złożył podziękowania Pani Jolancie Uherek za wieloletnią pracę na 

stanowisku Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Skrbeńsku, oraz Pani Adrianie Spandel za 

wieloletnią pracę na stanowisku Kierownika Świetlicy Profilaktyczno-Wychowawczej w Krostoszowicach. 

Poprosił Pana Wiceministra o zabranie głosu. 

 

Henryk Kiepura (Wiceminister Edukacji Narodowej) - Szanowna Pani Kurator, Panie Wójcie, Panie 

Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, Dyrektorzy, Wszyscy Zebrani, witam bardzo serdecznie. Z 

częścią z Państwa myślę, że w ostatnich kilkunastu miesiącach spotykam się chyba co najmniej po raz 

trzeci, tym bardziej jest mi miło tutaj również gościć w Godowie na zaproszenie Pana Radnego Bronisława 

Karaska i Pana Wójta nieobecnego z wiadomych powodów, któremu życzymy zdrowia. Proszę o 

przekazanie pozdrowień i tych życzeń, żeby wracał jak najszybciej do pracy. Dzisiaj bardzo ważne 

spotkanie w Wodzisławiu, konferencja organizowana przez Starostę Pana Leszka Bizonia, poświęcona 

szkolnictwu zawodowemu w powiecie wodzisławskim. Obecni bardzo ważni goście, Pani Kurator, którą 

również jeszcze raz serdecznie witam, jest ze mną Pani Aleksandra Dyla, Śląski Kurator Oświaty. Był tam 

obecny również prezes katowickiej specjalnej strefy ekonomicznej Pan Rafał Żelazny, czyli to jest w 

naszym województwie najwyższa półka było też władze samorządu powiatowego, ale gmin, bo byli 

przedstawiciele wszystkich gmin, dużą wagę przykładają do edukacji na terenie powiatu wodzisławskiego, 



4 
 

bo to co jako samorządowcy, ja też przez wiele lat byłem samorządowcem, przez 10 lat współpracowałem 

z waszym starostą Leszkiem Bizoniem jako starosta [niezrozumiałe] na północnej części województwa. 

Jako samorządowcy to co możemy zrobić najlepszego i co wszędzie jest priorytetem to stwarzanie 

możliwości młodemu pokoleniu w szkołach podstawowych przez gminy i w szkołach średnich przez 

starostwa powiatowe, żeby im dawać tą szansę, żeby na starcie byli dobrze przygotowani, bo jeżeli to 

byśmy zawiedli, no to zawiedlibyśmy całe pokolenie naszych dzieci i naszej młodzieży i to zawsze w 

samorządach wszystkich, ja to podkreśliłem też w Wodzisławiu jest najważniejsze. My za chwilę z Panem 

Radnym Bronisławem Karaskiem jeszcze raz dziękuję za zaproszenie i za to pośredniczenie tutaj w 

relacjach z gminą Godów szczególnie, bo to rodzinna gmina Bronisława i z powiatem wodzisławskim. 

Dziękuję za to zaproszenie i udajemy się pod pomnik Wincentego Witosa premiera rządu obrony 

narodowej z 1920 roku, bo tutaj przebywał niedaleko na tych terenach, kiedy musiał opuścić Warszawę i 

nasz kraj. 15 sierpnia była kolejna rocznica cudu nad Wisłą. Tego co się nie miało prawa wydarzyć a 

jednak się wydarzyło przywódca ruchu ludowego stanął na czele państwa generał Tadeusz Rozwadowski 

na czele armii i udało się bolszewicką nawałę pokonać i myślę, że ta nasza wizyta dzisiaj jak tu jesteśmy 

tak blisko jak najbardziej powinna się w tym miejscu odbyć. Złożymy kwiaty, zapalimy znicz. Również 

chciałbym podkreślić, dzisiaj na tej konferencji poświęconej szkolnictwu zawodowemu witałem Panią Alinę 

Prochasek. Pani Alina od kilku miesięcy pełni funkcję wiceprezesa w Fundacji Rozwoju Systemu Edukacji. 

To jedna z największych naszych fundacji, która realizuje między innymi program branżowych centrów 

umiejętności, dzięki zaradności Waszych samorządowców i przedsiębiorców, to chyba jedyny powiat w 

Polsce, gdzie dwa takie branżowe centra umiejętności mają powstać. Trafi tutaj bardzo znaczna kwota 

środków, środków unijnych. To jest też duże wzmocnienie potencjału edukacyjnego tego dla szkolnictwa 

zawodowego i to jest kolejne stwarzanie właśnie szans i wychodzenie naprzeciw potrzebom nowoczesnej 

gospodarki. Podkreślam Pani Alina, bo jest mieszkanka gminy Godów. Mama jest albo była dyrektorem. 

Przed chwilą żeśmy się przywitali, więc mówiłem tam Panu Staroście i Wójtom i Dyrektorom, że jak będą 

jakieś problemy czy w szkolnictwie czy w tych dwóch branżowych to nie trzeba jechać do Warszawy. Tu 

bardzo blisko jest osoba, która się sprawami zajmie. Mamy z Panią Kurator teraz uczestniczyć wspólnie z 

Panem Wicewójtem, z Panem Przewodniczącym w podziękowaniu dla dwóch Pań Dyrektor za wieloletnią 

pracę. Chciałbym w imieniu Pani Minister i swoim, i Pani Kurator bardzo serdecznie podziękować za to 

zaangażowanie. Tutaj Panowie mi opowiadali ile lat Panie spędziły w pracy na rzecz młodego pokolenia w 

swoich placówkach. Dziękuję za to w imieniu swoich, w imieniu Pani Minister Barbary Nowackiej, w 

imieniu Pani Kurator Aleksandry Dyli i zapraszamy tutaj na środek tak. 

 

Po wystąpieniu Pana Wiceministra wręczono kwiaty i podziękowania. 

 

Pani  J. Uherek – No jesteśmy obydwie bardzo zaskoczone tak wyśmienitymi gośćmi, nie spodziewałam 

się, że po 20 latach pracy na stanowisku dyrektora, no już praktycznie jedną nogą 40 latach pracy na 

stanowisku pedagogicznym, że taki zaszczyt mnie spotka na pożegnanie, moją koleżankę pewnie też. Ale 

ja chciałabym mówić za siebie, potem Ada pewnie też będzie chciała coś powiedzieć od siebie. Szanowni 

Państwo ja chciałam wszystkim bardzo serdecznie podziękować za to, że tak pięknie zostałam 

przedstawiona. Moja kariera zawodowa została też króciutko przedstawiona. My się tutaj wszyscy bardzo 

dobrze znamy i każdy wie co robił, jak robił, ile zrobił. Dzielimy się tym na co dzień. Wszyscy to widzimy. 

Czasami to wychodzi też poza teren naszej gminy, powiatu. Mamy różne sukcesy. Ale nie o tym będę 

mówiła, bo musiałabym tutaj stać bardzo długo i opowiadać te moje 20 lat też bardzo długo. Były różne 

sytuacje i trudne, ale było tych dni takich fajniejszych. Zawsze chodziłam do pracy z zadowoleniem. 

Budziłam się rano i wiedziałam, że niestety nie będę się nudziła. Zawsze coś jest do zrobienia, a 

praktycznie każdego dnia byłam tak zaskakiwana, że nie wiedziałam po prostu co mam najpierw robić 

albo co zrobić, żeby to wszystko zrobić. Ale jakoś się udawało, radziłam sobie, byłam zadowolona, 

dlatego chciałam tutaj teraz podziękować wszystkim bardzo serdecznie za okazane wsparcie, za 

życzliwość, za dobre słowo, za to, że mogłam zawsze liczyć na pomoc. Dziękuję tutaj bardzo serdecznie 

Panu Wójtowi, który nie jest obecny, Wójtowi Mariuszowi. Dziękuję Panu Wicewójtowi. Chciałabym też 
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podziękować poprzedniemu wójtowi, którego tutaj nie ma oczywiście z nami, ale może będzie oglądał tą 

relację. Dziękuję Panu Wójtowi Józefowi Pękale, on był pierwszym moim wójtem, jak tutaj przyjmowałem 

się do pracy. Dziękuję Pani Sekretarz, dziękuję Pani Skarbnik, bo bez nich ta moja praca byłaby trudna. 

Wykształcenie dyrektor powinien mieć każde wykształcenie nie tylko pedagogiczne, ale często oczekuje 

się od nas, że znamy się na wszystkim. No i my się znamy na wszystkim, ale tak czasami potrzebujemy 

trochę pomocy w tych takich konkretnych ekonomicznych różnych sprawach. Należy nas pokierować jak 

nam się pokaże jak, co trzeba zrobić, no to my to zrobimy, bo my jesteśmy bardzo elastyczni i wiemy, że 

musimy ze wszystkim sobie dawać radę, bo nikt inny tego za nas nie zrobi. Chciałam podziękować. W 

całej obecnej Radzie Gminy wszystkim poprzednim radom, bo też może będą to oglądać i zrobi się im 

przyjemnie, że o nich pamiętam. Bardzo serdecznie dziękuję tym radom, bo było ich aż cztery. Także 

wszystkim członkom dziękuję za pomoc. Dziękuję wszystkim pracownikom, urzędnikom gminy Godów, 

którzy byli też dla mnie serdeczni. Zawsze mogłam liczyć na ich pomoc. To jest bardzo dużo jeżeli się 

spojrzy z perspektywy lat na to jak ważna jest relacja człowieka z człowiekiem. Dziękuję wszystkim za to 

wsparcie. Jednak największe moje podziękowania chciałam skierować w kierunku Pani Kierownik. Pani 

Kierownik była pierwszą osobą, z którą się tutaj spotkałam przez 20 lat. Pani Kierownik Katarzyna Kubica 

oczywiście. Ja tak mówię, bo wszyscy wiedzą o kogo chodzą, ale mamy gości i goście może nie do końca 

będą wiedzieli. Zawsze, nie zdarzyło się przez te 20 lat, żeby jej drzwi gabinetu były przede mną 

zamknięte. Ja zawsze mogłam wejść, nawet wtedy kiedy ona była bardzo zapracowana, odkładała 

wszystko na bok i słuchała z czym mam problem albo czym przyszłam się pochwalić, bo też tak w takich 

sprawach do niej chodziłam bardzo chętnie. Jest ona osobą bardzo kulturalną, empatyczną, serdeczną, 

współczującą, a przede wszystkim jest wyjątkowym fachowcem, który zna się jeszcze bardziej na 

wszystkim niż ja. Także zawsze można było liczyć na jej pomoc i taką Panią Kierownik życzę wszystkim 

innym dyrektorom nawet w całej Polsce. Bardzo serdecznie za to dziękuję. [brawa] No i ci wszyscy, którzy 

mnie znają, a chyba wszyscy mnie znają, wiedzą, że nie byłabym sobą jak nie powiedziałabym takiego 

przesłania. Szanowni Państwo przez 40 lat i 20 lat na stanowisku dyrektora zawsze towarzyszyło mi takie 

przesłanie i to jest przesłanie, które jest przeze mnie bardzo dobrze sprawdzone. Jest częściowo wam 

pewnie wszystkim znane, ale u mnie nastąpiła pewna modyfikacja tego przesłania. Jest ono właściwie 

takie. Dobro powraca, ale zło powraca w zdwojonej sile. Nie musiałam tego doświadczyć, ale widziałam 

jak inni ludzie tego doświadczają. Przez te 20 lat na stanowisku dyrektora nauczyłam się również tego, że 

ogromną wartością jest to, że szanuje się pracę innego człowieka, człowieka z którym się razem pracuje i 

ważne jest, żeby okazywać sobie szacunek dla tej pracy, którą wykonujemy wzajemnie, żeby być 

uczciwym, pomocnym, serdecznym, uśmiechniętym, a wtedy na pewno będzie nam się żyło lepiej. 

Dziękuję wszystkim bardzo serdecznie. 

 

Pani A. Spandel - Szanowni Państwo, tutaj Pani Jola już podziękowała większość osób, więc ja tylko 

dodam od siebie, że przede wszystkim bardzo dziękuję za te 11 lat współpracy tutaj w samorządzie w 

gminie Godów, za to, że ówczesna komisja dała mi szansę pracy na stanowisku kierownika świetlicy 

profilaktyczno-wychowawczej. Ja troszeczkę krócej pracuję, bo dopiero 25 lat, ale cały czas w strukturach 

samorządu, więc na emeryturę się jeszcze nie wybieram. Ale chciałam powiedzieć Państwu, że no 

niestety ja podążam za słowami Konfucjusza, żeby po prostu robić to, co się kocha, a nie przepracuje się 

ani jednego dnia w swoim życiu. Dlatego moje serce gdzieś tam cały czas jest z dziećmi, ta praca 

logopedy, pedagoga cały czas mi przyświecała i troszeczkę kolidowała z tymi obowiązkami na stanowisku 

kierowniczym. Ja tutaj dziękuję wszystkim osobom, z którymi miałam okazję współpracować. To jest 

mnóstwo cennych doświadczeń, wymiany tych doświadczeń, mnóstwo ciepłych słów. Pozostaje na pewno 

wiele przyjaźni i nadal na terenie gminy będę pracować i z większością Państwa będę współpracować, 

więc ja absolutnie nie traktuję tego jako pożegnanie. I mam nadzieję, że ta współpraca nadal będzie 

owocna w troszeczkę innym stanowisku. Także z mojej strony bardzo, bardzo serdecznie dziękuję, a 

nowej Pani Kierownik życzę sukcesu w pracy z dziećmi, ponieważ jest to praca bardzo satysfakcjonująca i 

wytrwałości. Dziękuję. [brawa] 
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Następnie przystąpiono do wręczenia nominacji nowym Dyrektorom Szkół: Pani Annie Prochasek i Pani 

Ewelinie Kłosek oraz nowej Kierownik Świetlicy Pani Magdalenie Spandel. 

 

Pan Bronisław Karasek – Radny Sejmiku Śląskiego - Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, Panie 

Wójcie ja chciałbym przede wszystkim podziękować za to, że Pan Minister i Pani Kurator mogli 

uczestniczyć w tym posiedzeniu komisji chociaż fragmentarycznie, żeby podziękować tym, którzy zrobili 

kawał dobrej roboty i życzyć sukcesów tym, którzy zostali powołani na nową kadencję. Jak pan minister 

już przekazał, my mamy jeszcze trochę dzisiaj spraw wykorzystując tą wizytę w naszym terenie, bo to 

rzadko bywa, że ktoś z osób z górnej półki rządowej bywa w takim miejscowości jak Godów. Chcieliśmy 

jeszcze, mamy jeszcze taki jeden wyjazd właśnie zaplanowany. I bardzo, bardzo dziękuję za to, że tu 

mogliśmy u was być. No i życzę, jak na sesji, owocnych obrad. Dziękuję bardzo. 

 

Jacek Kołek (Przewodniczący Rady) podziękował za przybycie gości. 

 

O godz. 15.40 goście obecni na sesji opuścili posiedzenie. 

 

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Tomasz Kasperuk (Zastępca Wójta) przedstawił sprawozdanie Wójta z okresu miedzy sesjami. Informacja 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Wiktor Hudek (Radny Gminy) - Miałem tylko jedną taką malutką prośbę. Czy byłaby możliwość 

zamieszczania sprawozdań z bieżącej działalności Wójta na nasz portal eSesja. Bardzo ułatwi gdzieś tam 

merytoryczność dyskusji i skupienie informacji wcześniej i poprawę interakcji na linii Wójt - Rada Gminy. 

Dziękuję. 

 

Jacek Kołek (Przewodniczący Rady) odpowiedział, że nie będzie problemu. 

 

Ad. 8. Rozpatrzenie projektów uchwał w następujących sprawach: 

Jacek Kołek (Przewodniczący Rady) dodał, że wszystkie projekty uchwał były omawiane na wspólnym 

posiedzeniu komisji w dniu 26 sierpnia i uzyskały pozytywne opinie wszystkich komisji.   

1) Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia i mieszkaniach treningowych dla mieszkańców Gminy Godów; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 

i mieszkaniach treningowych dla mieszkańców Gminy Godów; 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (11) Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, 

Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 11 radnych 11 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr V/33/2024 – załącznik nr 7 do protokołu 

 

2) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów; 

Głosowano w sprawie 
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Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów; 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (11) Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, 

Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 11 radnych 11 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr V/34/2024 – załącznik nr 8 do protokołu 

 

3) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Godów na 2024 rok; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Godów na 2024 rok; 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (11) Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, 

Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 11 radnych 11 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr V/35/2024 – załącznik nr 9 do protokołu 

 

4) Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości, poboru oraz wyznaczenia inkasentów opłaty 

skarbowej; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości, poboru oraz wyznaczenia inkasentów opłaty skarbowej; 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (11) Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, 

Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 11 radnych 11 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr V/36/2024 – załącznik nr 10 do protokołu 

 

5) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/3/2024 Rady Gminy Godów z dnia 6 maja 2024 r. w 

sprawie powołania Komisji Rady Gminy Godów, ustalenia składów osobowych oraz określenia przedmiotu 

ich działania; 

Głosowano w sprawie 
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Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/3/2024 Rady Gminy Godów z dnia 6 maja 2024 r. w 

sprawie powołania Komisji Rady Gminy Godów, ustalenia składów osobowych oraz określenia przedmiotu 

ich działania; 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (11) Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, 

Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 11 radnych 11 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr V/37/2024 – załącznik nr 11 do protokołu 

 

6) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa w celu wspólnej realizacji 

projektu w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Śląska 2021-2027, Oś Priorytetowa II Fundusze 

Europejskie na zielony rozwój, Działanie 02.02 Efektywność energetyczna budynków użyteczności 

publicznej – ZIT; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa w celu wspólnej realizacji 

projektu w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Śląska 2021-2027, Oś Priorytetowa II Fundusze 

Europejskie na zielony rozwój, Działanie 02.02 Efektywność energetyczna budynków użyteczności 

publicznej – ZIT; 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (11) Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, 

Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 11 radnych 11 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr V/38/2024 – załącznik nr 12 do protokołu 

 

7) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia Miastu Wodzisław Śląski pomocy 

finansowej na zadanie pn.: Wykonanie Programu Funkcjonalno-Użytkowego dla zadania inwestycyjnego 

„Budowa Drogi Głównej Południowej na odcinku od drogi wojewódzkiej nr 935 w Rydułtowach do 

połączenia z ul. Wodzisławską w Mszanie”. 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia Miastu Wodzisław Śląski pomocy 

finansowej na zadanie pn.: Wykonanie Programu Funkcjonalno-Użytkowego dla zadania inwestycyjnego 

„Budowa Drogi Głównej Południowej na odcinku od drogi wojewódzkiej nr 935 w Rydułtowach do 

połączenia z ul. Wodzisławską w Mszanie”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (11) Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, 

Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 11 radnych 11 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr V/39/2024 – załącznik nr 13 do protokołu 

 

8) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia w 2024 rok pomocy finansowej 

Powiatowi Wodzisławskiemu na realizację zadań z zakresu administrowania drogami; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia w 2024 rok pomocy finansowej 

Powiatowi Wodzisławskiemu na realizację zadań z zakresu administrowania drogami; 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (11) Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, 

Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 11 radnych 11 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr V/40/2024 – załącznik nr 14 do protokołu 

 

9) Projekt uchwały w sprawie udzielenia w 2024 roku pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu na 

realizację zadań remontowych z zakresu administrowania drogami. 

W dyskusji wzięli udział: 

Tomasz Kasperuk (Zastępca Wójta Gminy Godów) - Być może Państwo już słyszeli, to była informacja 

wczoraj, powiat wodzisławski dostał dofinansowanie na to zadanie. Także będzie to zadanie realizowane, 

natomiast najprawdopodobniej nie będzie zrealizowane w tym roku, bo niestety ocena wniosków trwa 

bardzo długo, także być może się okazać, że na sesji wrześniowej będziemy musieli te pieniążki po prostu 

przenieść na rok przyszły, ale najważniejsze, że udało się pozyskać powiatowi prawie 500000,00 złotych. 

Dziękuję Radzie, że wyraziła zgodę na to, że te pieniądze na połowę wkładu własnego będziemy mogli 

przeznaczyć i kolejny odcinek drogi powiatowej mieć wyremontowany. Dziękuję bardzo. 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia w 2024 roku pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu na 

realizację zadań remontowych z zakresu administrowania drogami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (11) Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, 

Grzegorz Kopiec, Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 11 radnych 11 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr V/41/2024 – załącznik nr 15 do protokołu 
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Ad. 9. Interpelacje. 

Jacek Kołek (Przewodniczący Rady) poinformował, że w okresie między sesjami nie wpłynęła żadna 

interpelacja. 

 

Ad. 10. Wolne wnioski i zapytania. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Jacek Kołek (Przewodniczący Rady) odczytał pismo Klubu radnych dot. zmiany składu osobowego Klubu. 

Dodał: Pismo dotyczy mojej osoby, dlatego winien jestem Państwu kilka słów wyjaśnień. Jako radny nie 

widziałem nic złego zapisując się do klubu radnych z radnymi z którymi razem wszedłem do tej Rady 

Gminy. Jednak jako Przewodniczący tej rady, decyzji tej do końca nie przemyślałem. Chciałbym, żeby 

radni mnie postrzegali jako osobę bezstronną i niezależną. W tym przypadku część radnych mogłaby 

mieć, mogłaby mnie osądzać o sympatyzowanie z jedną grupą radnych, a tak nie jest. I dlatego taka moja 

decyzja. Chcę być Przewodniczącym, który łączy, a nie dzieli i traktuje wszystkich radnych na równi, 

niezależnie z której opcji weszli do tej rady. Na ostatniej sesji Pani Radna Sabina Kasprzak-Tecmer 

zarzuciła mi, że jej uniemożliwiłem wzięcie udziału w sesji. Chciałbym sprostować, że te uniemożliwienie 

polegało na tym, że nie zgodziłem się na zmianę terminu sesji, ponieważ pozostałym radnym ten termin 

odpowiadał. Mówiąc przed tym o tym, że na równi traktuje wszystkich radnych chcę powiedzieć, że 

ktokolwiek z radnych przyjdzie z prośbą indywidualną o zmianę terminu obrad sesji, a pozostałym radnym 

będzie ten termin odpowiadał postąpię tak samo. Dziękuję. 

 

Sabina Kasprzak-Tecmer (Radny Gminy) - Chciałam sprostować Panie Przewodniczący, że moja prośba 

wynikała stąd, że najpierw Pan Przewodniczący na prośbę innych radnych wyznaczył termin inny niż 

powiedzmy umowny i dopiero wtedy ja wystąpiłam z prośbą, żeby ten termin zmienić na inny, bo akurat 

ten nowy termin, który Pan wyznaczył mi nie pasuje. To nie było tak, że jest wyznaczony termin, który z 

reguły jest wyznaczony i ja przyszłam, żeby prosić o zmianę. Najpierw Pan Przewodniczący uległ prośbie 

innych radnych, dopiero później ja przyszłam zgłosić, że mi termin nie pasuje. I tylko tyle. Dziękuję 

bardzo. 

 

Jacek Kołek (Przewodniczący Rady) - Pani Radna ja tu przedstawiłem, jak ktoś z radnych przyjdzie do 

mnie indywidualnie. Jeżeli do mnie się zgłosi grupa trzech, czterech radnych to oczywiście wtedy mogę 

ten termin zmienić i nie widzę problemu, ale nie będę zmieniał tego, tylko na prośbę jednej osoby. 

 

Beata Jeleń (Radny Gminy) - Już w innej sprawie, w sprawie PKP i parkowania samochodów, o których 

wcześniej wspominałam, ponieważ tam jest w trybie ciągłym zaparkowane około 20 samochodów i jak 

wiemy jest to od przedsiębiorcy, który ma tam jakiś zakład. Natomiast wczoraj już doszło do czegoś 

takiego, że dodatkowo użytkownicy szlaku rowerowego przyjeżdżając, ale to jest średnio 3-4 auta, wiem 

to od mieszkańców. Wczoraj doszło do tego, że oni myślą, że tam się już w tej chwili kończy droga i został 

zablokowany przejazd do posesji. Było zaparkowane auto po prostu na środku drogi, tylko że właśnie tam 

mieszkańcy dojechali i no były jakieś interwencje, udało się przejechać, ale należałoby to w jakiś sposób 

rozwiązać, ponieważ tamte samochody stoją ciągle zaparkowane pod rampę aż, także nie wiem czy 

jakieś upomnienie coś, żeby w tej chwili, tym bardziej, że jest z drugiej strony ta droga zamknięta w tej 

chwili, gdzie jest remont przy wjeździe na Żelazny szlak. 

 

Tomasz Kasperuk (Zastępca Wójta Gminy Godów) - Pani Radna ja już ten temat raz przekazywałem do 

naszego komisariatu policji. Wczoraj mieliśmy spotkanie pod pomnikiem powstańców bo była kolejna 

rocznica rozstrzelana powstańców i na własne oczy można było zobaczyć, że są tam parkowanie 

samochodów uciążliwe. Także skierujemy sprawę na policję, bo to jest oczywiście pas drogowy. Jeżeli to 

nie utrudnia nikomu to, jeżeli te samochody tam parę godzin stoją, to przecież nie będziemy robić 

problemu, bo musimy jakoś tutaj mieszkać, żyć razem ze sobą. Natomiast myślę, że Pan Sołtys tutaj 
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obecny może to potwierdzić, że w niektórych sytuacjach bardzo to utrudnia, bo nie można nawet było 

wykosić, wykosić poboczy, bo samochody tam są zaparkowane. Właściciel z tego co tutaj słyszałem nie 

za bardzo był że tak powiem skory do współpracy, a wiecie Państwo, że tam się będzie za tydzień 

formował korowód dożynkowy, będzie stamtąd ruszał, więc jeżeli zwykła taka normalna życzliwość ludzka 

i rozmowa nie pomoże, to będziemy oczywiście kierować sprawę na policję, no bo każdy musi 

przestrzegać przepisów i nie może być tak, że rzeczywiście dochodzi do tego, że w jakimś przypadku 

droga jest zablokowana, a to jest droga publiczna, to nie jest teren prywatny, także będziemy 

przekazywać sprawę do odpowiednich organów. 

 

Jacek Kołek (Przewodniczący Rady) - Zgadzam się również tu z Panią Radną, bo też wspólnie byliśmy z 

Wójtem na złożeniu kwiatów przy pomniku i właśnie przypomniałem sobie to co Pani powiedziała, Pani 

Radna, bo jest naprawdę tamtych samochodów bardzo dużo i tego nie rozumie, że właściciel przyjmuje 

samochody, a dobrze wie, że nie ma w stanie i gdzie zaparkować, bo swoją posesję już ma przepełnioną 

tymi samochodami. Mało to te samochody wykorzystują parking obok PKP, który też nie należy do niego. I 

rozmawiał ze mną właściciel, nie właściciel tylko ci Państwo, którzy wynajmują przez PKP to mieszkanie, 

że też to głosili, bo po prostu wiadomo, że to są samochody w różnym stanie i po prostu oni się obawiają 

o jakieś samo zapalenie czy coś takiego, więc tam tych samochodów i ja tam naliczyłem 10 na samym 

tym parkingu PKP i praktycznie my, żeby tam zaparkować to już w stronę tej ścieżki szlaku nie było 

możliwości. Także ja uważam, że ta sprawa musi być wyjaśniona, bo tak to nie może dalej być. 

 

Wiktor Hudek (Radny Gminy) - To może tak chronologicznie kolejnością spraw od sprawy dzisiejszej, 

która gdzieś tam została zgłoszona. Chodzi o remont pobocza przy ulicy 1 Maja obok szlaku rowerowego. 

Tam jest zwężenie drogi, bo wykonałem ten chodnik. W tej chwili postęp prac jest taki, że tam jest 

podwójne zwężenie, więc te oznakowanie jest nieprawidłowe. Ale generalnie chciałem zaapelować się do 

mieszkańców tamtędy przejeżdżających, bo to jest główna ulica pierwszego maja o jakąś taką ostrożność 

gdzieś tam zachowanie odpowiednich odstępów między samochodami. To jedno. Dalej chronologicznie. 

Od dnia wczorajszego, w zasadzie od późnych godzin wieczornych i tu przepraszam naszego sołtysa, że 

nie zdążyłem poinformować o tym, bo to były godziny 23.30 jak dostałem te informacje, ale proszę też o 

interwencję w tej sprawie. Otrzymałem informacje od mieszkańców ulicy Krótkiej w Skrzyszowie o 

brawurowym wręcz poruszaniu się pojazdu w tejże okolicy. Chodzi o ulicę Krótką od strony ulicy 

Szybowej, ta wlotówka od Krostoszowic jak leci. Po prostu sprawa już była zgłaszana wielokrotnie, nie 

wiem komu, nie wiem jak, ale po prostu mieszkańcy są tam zbulwersowani po prostu warunkami w jakich 

te auta tam jeżdżą, że nie dostosowują prędkości. O ile się orientuje, a mogę się mylić, ale tam jest znak 

D40 standardowo strefa zamieszkania w tym rejonie, czyli prędkość z jaką musimy się poruszać tam to 

jest 20 kilometrów na godzinę. Więc tu właśnie proszę Pana Sołtysa gdzieś tam o kontakt z tymi 

mieszkańcami. No a co do reszty mieszkańców podobnie jak we wcześniejszym moim punkcie po prostu 

dostosowanie prędkości do warunków do istniejących znaków, bo Szanowni Państwo nie sztuką jest 

rozpędzić sztuką jest zatrzymać, a życie ludzkie jest można powiedzieć najwyższą wartością. Nie tak 

dawno doszło na przykład do kolizji pojazdów na skrzyżowaniu ulic Dębowej i Młyńskiej, czyli na styku 

naszych wsi Skrzyszowa i Łazisk. Te takie trójkątne skrzyżowanie myślę, że Państwo będą zorientowani o 

co chodzi. No i tam jeszcze ekstra czynnik potęgujący doszedł wysokie pędy kukurydzy bo tam są te pola 

uprawne i tam kierowcy się nie zauważyli bądź jechali za szybko i się jeszcze bardziej nie zauważyli. No 

jedno auto skończyło w tym polu. Ale tak jak mówię proszę Pana Sołtysa o gdzieś tam kontakt z 

mieszkańcami w sprawie ulicy Krótkiej tej wlotówki z ulicy Szybowej jeśli można by o coś zrobić. 

 

Roman Marcol (Sołtys Skrzyszowa) - Ja chciałbym odpowiedzieć Panu Radnemu. Każdy z nas ma jakąś 

kompetencję, jakieś zadanie i musi go wykonywać. Mamy zakres czynności i ja nie mam zamiaru się 

bawić w policjanta, bo to co ci ludzie mówią, że tam są progi, my mamy pilnować, żeby ograniczona 

prędkość na drogach. Ja uważam tam jest nowa droga po remoncie, progów tam się nie powinno 

budować. Jeżeli chodzi o wielką szybkość to na wszystkich ulicach te szybkości są przekraczane, ale te 



12 
 

rzeczy trzeba zgłaszać na policję. Od tego jest policja, która ma kompetencje do przestrzegania prawa na 

drogach naszych gminnych. I nawet mamy takie coś, że można zgłosić w internecie, że jest przekroczona 

szybkość, jeżeli tych ludzi, jak Panie Wójcie chyba, telefony muszą być w jedno miejsce, że ta szybkość 

jest przekroczona. No, no, no. Jeden no i wiem, że ktoś tam mówi jak ich więcej to policja przyjeżdża i 

trochę się to uspokajało. Ja mogę o tym mówić to samo, no wszędzie z kim rozmawiam ludzie za szybko 

jeżdżą, wymagają od innych żeby wolniej jeździli, a sami to samo robią. Zresztą wiecie przypadek 

Gołkowic jak kiedyś było o tym słynnym radarze. Kto tam najwięcej płacił mandatu i także trzeba po 

pierwsze się podziwiać na siebie, a potem myśleć o innych. Dziękuję. 

 

Tomasz Kasperuk (Zastępca Wójta Gminy Godów) - Proszę mi się chciało tak ogólnie ustosunkować, bo 

jak państwo wiecie zresztą omawiacie te pisma na komisjach jest bardzo dużo wniosków o progi 

zwalniające. Szanowni Państwo zachodzi pytanie czy w ogóle ma sens remontować drogi, bo my 

wydajemy kilkaset tysięcy złotych na remonty kilku odcinków dróg, a potem zaraz mamy wnioski o progi 

zwalniające. Jeden próg zwalniający w zależności oczywiście od szerokości drogi to jest kwota rzędu 

kilku, kilkunastu tysięcy złotych. Nie stać nas na to, na progi takie podrzutowe z prefabrykatów nie 

dostajemy zatwierdzeń. Ja powiem tak, my już od roku próbujemy wprowadzić organizację ruchu, bo to 

już też dyskusja na portalach była. Zrobiliśmy taki duży projekt odwołujący część Godowa, część 

Gołkowic między innymi ulicę Wyzwolenia, bo tam mieszkańcy też chcieli ograniczenia prędkości. 

Szanowni Państwo dzisiaj jeden komplet znaku ze słupkami z materiałami, żeby to wszystko zabudować 

to jest plus minus kwota Pani Kierownika jak się nie mylę około 1000,00 złotych. Mamy w tym projekcie 

kilkadziesiąt znaków do posadowienia, czyli musimy wydać na ten jeden projekt blisko 40 i dobrze 

pamiętam czy nawet 50000,00 złotych nie licząc kosztów robocizny, bo to robi nasza brygada i też za 

bardzo nie mamy tego nawet kiedy zrobić. Zdążył nam ten projekt przepaść raz. W tej chwili mamy drugie 

zatwierdzenie i muszę poszukać w budżecie 50000,00 złotych żeby wprowadzić organizację. To są środki 

wydatki bieżące i naprawdę jest problem żeby spiąć budżet. Nie wyobrażam sobie, że my Szanowni 

Państwo na każdej drodze będziemy budować progi zwalniające. No chyba nie będziemy remontować 

tych dróg, bo wtedy dziury będą robić. Ja wiem, że to śmiesznie brzmi, ale naprawdę apeluję do nas 

wszystkich, bo wszyscy jesteśmy kierowcami, mamy prawo jazdy, znamy przepisy. Szanujmy siebie, 

szanujmy swoje zdrowie, a przynajmniej szanujmy zdrowie i życie innych. Bo naprawdę jeżeli zaczniemy 

każdy z nas zacznie przestrzegać przepisy to nie trzeba będzie szanowni państwo montować progów. A 

weźmy pod uwagę, że na tych lokalnych drogach często są to drogi ślepe to 99 procent ruchu to są lokalni 

mieszkańcy. Także tutaj przychylam się do apelu Pana Radnego po prostu niech każdy z nas zrobi sobie 

taki rachunek sumienia, odpowie czy przestrzega przepisów i myślę że będzie tych spraw mniej. A 

rzeczywiście tak powiedział Pan Sołtys jest mapa zagrożeń. Policja ma obowiązek naprawdę ma 

obowiązek sprawdzać to można nawet do policji potem poprosić o to czy oni interweniowali to można 

wszystko sprawdzić tak co bardzo bym prosił żeby takie działania podejmować. Dziękuję bardzo. 

 

Beata Jeleń (Radny Gminy) - Ja chciałam jeszcze jako, że należę do Komisji Edukacji przeczytałam na 

Facebooku przeczytałam, że szkoły są przygotowane do przyjęcia uczniów od 1 września. Pojawił się 

komentarz, że nie można tego stwierdzić, ponieważ w Godowie nie ma windy, a pojawiło się dziecko z 

niepełnosprawnością ruchową. Warto zaznaczyć, że nawet jeżeli tej windy nie ma, a wiem, że czynione są 

postępowania, aby ona powstała, to warto zaznaczyć, że szkoła tak i tak jest przygotowana, ponieważ 

zostanie wszystko dostosowane właśnie pod takie dzieci. Wiem, że to było ujęte, a tam zrobiła się jakaś 

dyskusja, więc chciałam tylko tyle zaznaczyć, że nawet bez tej windy szkoła takich uczniów może przyjąć. 

Dziękuję. 

 

Jacek Kołek (Przewodniczący Rady) - Zajęcia będą po prostu na parterze dla tych dzieci, tak to Pani 

Dyrektor tłumaczyła, dopóki winda nie będzie zamontowana.  
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Wiktor Hudek (Radny Gminy) - Dziękuję Panie Przewodniczący. Ja mam jeszcze taki jeden temat, jedno 

takie oświadczenie, więc będę już naprawdę krótko. Temat z 21 sierpnia tak chronologicznie jadę, bo mi 

jest łatwiej wstecznie. Ciekawa dyskusja wywiązała się w komentarzach pod postem gminy Godów jeśli 

chodzi o przygotowanie jednostek oświatowych do nowego roku szkolnego. Doszło do pewnej 

nieścisłości, nierzetelności, nie wiem jak to ująć. Mianowicie fanpage gminy Godów nie uwzględnił wkładu 

Rad Rodziców z jednej ze szkół bodajże w Gołkowicach i tam te komentarze dość nieźle poszły. 

Rozwinęła się burzliwa dyskusja. Post został poprawiony, ale generalnie ja bym prosił o weryfikowanie 

informacji i to też jest dla mnie ważne, ponieważ idąc do wyborów gdzieś tam miałem na swoich 

sztandarach chęć poprawy jakości dialogu mieszkańców z instytucjami gminy. Mieszkańcy, czyli Rada 

Rodziców się postarała o wyremontowanie tam jakichś pomieszczeń, no a niestety ich zasługi zostały w 

pierwotnej wersji postu pominięte. Także to jeszcze tyle i takie moje malutkie oświadczenie też do 

mieszkańców. Jako najmłodszy radny tej kadencji liczmy ze czteromiesięcznym stażem prosiłbym 

wszystkich mieszkańców o szczególną uwagę na to co za chwilę powiem. Zacznę od przepisów prawa. 

Radny obowiązany jest kierować się dobrem wspólnoty samorządowej gminy. Radny utrzymuje stałą więź 

z mieszkańcami oraz ich organizacjami, a w szczególności przyjmuje zgłaszane przez mieszkańców 

gminy postulaty i przedstawia je organom gminy do rozpatrzenia. Nie jest jednak związany instrukcjami 

wyborców. Co do tej więzi stałej chciałbym się odnieść, bo wydaje mi się, że na tyle ją mam, ale Szanowni 

Państwo radny nie jest radnym za karę. Radny nie jest radnym i w takim sensie, że jest to człowiek do 

przysłowiowego bicia i poniewierania za to, że upoważnia po prostu kogoś, ktoś się zgłasza do radnego i 

nie upoważnia to nikogo z mieszkańców do używania wulgaryzmów i obrażania po prostu nas radnych. Ja 

rozumiem, że bywają poważne, zaszłe w czasie problemy, emocje biorą górę. Mnie też czasami ponoszą 

emocje, zwłaszcza gdy chcę poznać jakąś sprawę albo problem, a jest dużo w zasadzie nic nie 

wnoszących faktów w dyskusji, gdy ktoś kluczy albo gdy wchodzi do dyskusji mój ulubiony argument, czyli 

argument wieku. Pewne zasady szacunku i kultury względem człowieka należałoby zachować. Krytyka 

może być przekazana kulturalnie i konstruktywnie. Nie jest to obrastanie w piórka z mojej strony, czy też 

jakieś unoszenie się pychom, bo nikomu tego kontaktu, czy to przez Facebook, czy telefon, czy spotkania 

gdzieś na miejscu nie odmówiłem, choć pory dnia, a nawet nocy bywały różne. Ja rozumiem też, że nie o 

wszystkich sprawach wiem i nie o wszystkich sprawach mogę powiedzieć, że jestem biegły, ale nie mogę 

ponosić odpowiedzialności za sprawy, o których nie wiem, bądź które pochodzą już tak jak wspomniałem 

z dawnych lat, bądź z ubiegłej kadencji. Im bardziej Państwo, czyli mieszkańcy skupią się na 

merytorycznej informacji w sprawie, w której radny ma pomóc, tym po prostu będzie większa efektywność. 

Jesteśmy dorosłymi ludźmi, więc byłoby miło, gdyby po prostu gdzieś tam wzajemny szacunek względem 

siebie mieć. No i tych miłych kulturalnych rozmów życzę nam wszystkim radnym. 

 

Katarzyna Skrzyszowska (Radny Gminy) - Panie Przewodniczący, Państwo Radni my cały czas 

rozwiązujemy trudne problemy, rozmawiamy o dziurach, prędkościach, znakach. Dzieją się słuchajcie 

wielkie rzeczy, o których tu w ogóle nie mówimy. Chciałabym zwrócić Państwa uwagę na ostatnie 

wydarzenie, które się odbyło w sobotę. Mówię o plenerach filmowych z Franciszkiem Pieczką. 

Wydarzenie fantastyczne. Zjechały się tłumy ludzi. Mieszkańcy odbierają bardzo pozytywnie, bardzo są 

szczęśliwi i zadowoleni, a Panu Wójtowi gratuluję pracowników, bo słuchajcie zorganizować to, co oni 

zrobili w taki sposób, w jaki zrobili, no to chapeau bas. I mam taką prośbę do wszystkich, żebyśmy 

czasami tu coś pozytywnego wyczerpali. To tak straszne. 

 

Jacek Kołek (Przewodniczący Rady) - Dziękuję Pani Radnej za te słowa, dlatego że byłem obecny akurat 

i miałem tą przyjemność być obecny razem z Panią Sekretarz reprezentując gminę i Radę Gminy. I Pani 

Radna bardzo chciałem podziękować, ale nie miałem tej możliwości, bo praktycznie zająłem tylko głos 

przed startem, przed biegiem Gustlika i Honoraty, a wiecie Państwo jaka była temperatura, więc po prostu 

nie chciałem męczyć tych uczestników, ale chciałbym mając możliwość dzisiaj bardzo serdecznie 

podziękować Pani Kierownik Tatianie Stopyra razem ze swoimi pracownikami. Ale ja im to powiedziałem 

osobiście i wiem, że największym podziękowaniem do tych ludzi jest właśnie ta obecność tych wszystkich 
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i ta frekwencja, bo wiadomo, że można pracować, ciężko pracować, ale wiadomo, żeby też to miało efekt i 

wiadomo do kogoś pracujemy, więc mi się wydaje, że było dla nich największym podziękowaniem ta 

frekwencja, bo naprawdę uważam, że taka impreza plenerowa się udała i to co wiem, i mam nadzieję, że 

wejdzie na stałe już do naszego kalendarza. A możliwości wiecie Państwo są wielkie, bo teraz było to pod 

jakby egidą, czy patronatem filmu '4 pancerni i pies', a wiecie, że nasz Pan Franciszek Pieczka w dużo 

serialach grywał i w dużo filmach, także na pewno będzie to jeszcze powtarzane. Rozmawiałem też, 

miałem przyjemność rozmawiać z synem pana Franciszka i powiedział, że nie udało się takiej małej 

niespodzianki, ale nie wiem czy w przyszłym roku się to nie uda, bo miał być desant, po prostu miał 

podlecieć helikoptery i miał być desant na boisku, ale do tego nie doszło. To tylko Państwu mówię teraz 

tak w kuluarach. Ale bardzo dziękuję Pani Radnej, że Pani mi przypomniała, bo chciałem złożyć 

podziękowania, tylko po prostu nie miałem okazji. Dziękuję i myślę, że przejdzie to do już stałego 

kalendarza i najważniejsze, że ludzie przyszli, ludzie chcą się pobawić, zintegrować i to do tych 

pracowników jest najważniejsze. Dziękuję. 

 

Kamil Gąsior (Radny Gminy) - Ja tu mam pytania. Pytanie przede wszystkim do Pana Kierownika 

Prucnala. Panie Zbyszku, jak w zeszłym miesiącu się pytałem odnośnie oświetlenia na boisku w 

Krostoszowicach to chciałbym się dowiedzieć czy w tej kwestii coś się ruszyło, jaka jest sytuacja. Czy już 

mamy wybranego wykonawcę, czy mamy wybraną czy zapytanie o osobę, która będzie robić projekt tego 

oświetlenia. A druga to jakby prośba do Pana Wójta. Ponowią tą prośbę, jeżeli chodzi o wnioski dotyczące 

oświetlenia, bo też prosiłem już na paru, na dwóch poprzednich komisjach, żeby za pomocą eSesji, 

natomiast tych wniosków ja nie widzę w dokumentacji, żeby tam na programie eSesji były dostępne dla 

mieszkańców tego zestawienia. Czy możemy prosić? Ja przed chwilą sprawdzałem i nie widzę tam, nie 

wiem czy. Dziękuję. 

 

Zbigniew Prucnal (Kierownik Referatu Inwestycji, Mienia i Infrastruktury Komunalnej) jeżeli chodzi o 

budowę oświetlenia to na dokumentację projektową w zeszłym tygodniu została podpisana umowa. 

Termin realizacji dokumentacji to jest dwa miesiące od podpisania umowy. Wartość tego projektu około 

6000,00 złotych, a koszty realizacji tej inwestycji będą określone w dokumentacji projektowej. 

 

Ad. 11. Sprawy organizacyjne. 

Przewodniczący Rady J. Kołek wyznaczył terminy kolejnych posiedzeń: 

- 23 września o godz. 15:00 wspólne posiedzenie Komisji 

- 26 września o godz. 15:00 sesja Rady Gminy Godów 

 

Ad. 12. Zakończenie obrad. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad oraz braku dalszych głosów w dyskusji, 

Przewodniczący Rady Gminy Godów podziękował za udział w sesji po czym zamknął obrady V sesji Rady 

Gminy Godów. 
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